# 华泰财险附加被保险个人定义特约条款(CB版)

兹经双方了解并同意:

## 被保险个人指:

- 1. **被保险机构**在订立本保险合同之前、当时或之后的负责人、合伙人、董事 或高级管理人员;
- 2. 雇员; 或
- 3. 与**被保险机构**有合约关系的临时工或劳务派遣工,且临时工或劳务派遣工 是依据**被保险机构**的指导及管理而履行其职责。

### 被保险个人不包括被保险机构的顾问、承包人、分包人、借调人员或代理人。

主保险合同其他条款维持不变。

### **Amended Definition of Insured Person**

It is understood and agreed that Article 45 of this policy "Insured Person" is deleted in its entirety and replaced by the following:

### Article 45 **Insured Person** means:

- 1. any past, present or future principal, partner, director or officer of the **Insured Organisation;**
- 2. any **Employee**;
- 3. any temporary contract labour or dispatched workers under a contract with the **Insured Organisation**, and the performance of whose duties is subject to the direction and control of such entity of the **Insured Organisation**.

**Insured Person** does not include any consultant, contractor, subcontractor, secondee or agent of the **Insured Organisation**.

In all other respects this policy remains unaltered.